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متن پرسش

با سلام چرا ما نسبت به آینده احساس ترس داریم؟وچه کنیم که با عهد هایی که باخدا و امام

زمان(عج)می بندیم پایبند باشیم؟ احساس تنهایی که در بعضی مواقع سراغ ما می آید ناشی از

چیست؟ با تشکراز شما

متن پاسخ

باسمه تعالی، سلام علیکم: خوف از آینده اگر به جهت آن باشد که روح شما متوجه است اگر به همین

منوال بماند آیندهی او نورانی نیست ، خوب است، ولی اگر فکر میکنید که آینده در دست خدا نیست

و یا ممکن است خدا شما را فراموش کند، اینها وَهمیات است و با تدبرّ در قرآن رفع میشود. عهد با

خدا و امام را با رعایت تقوا و ترک گناه زنده و با طراوت نگه دارید. در مورد قسمت آخر سؤال؛ سه

جلسهی اول کتاب «آشتی با خدا از طریق آشتی با خود راستین» مطالعه شود. موفق باشید


